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Vragen van het lid Van Kent (SP) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur en
Waterstaat over het vrijkomen van tetrafluorethyleen door een leidingbreuk bij
Chemours (ingezonden 7 januari 2025).

Vraag 1
Kunt u de Kamer zo snel mogelijk informeren over de oorzaak van de
leidingbreuk?1

Vraag 2
Welke gevolgen zal het vrijkomen van deze pfas-stof hebben op de gezond-
heid van omwonenden?

Vraag 3
Welke gevolgen zal het vrijkomen van deze pfas-stof hebben op de kwaliteit
van het oppervlakte- en bodemwater en het milieu in Dordrecht?

Vraag 4
Is de gezondheid van een medewerker getroffen door de leidingbreuk?

Vraag 5
Welke stappen gaat u nemen om dit soort lekkages en milieuvervuiling te
voorkomen?

Vraag 6
Zijn er strafrechtelijke consequenties verbonden aan deze lekkage?

Vraag 7
Wat gaat u doen om ervoor te zorgen dat Chemours betaalt voor het
opruimen van deze vervuiling?

1 Website Algemeen Dagblad, 7 januari 2025, «45 kilo kankerverwekkende stof vrijgekomen door
leidingbreuk bij Chemours» (https://www.ad.nl/binnenland/45-kilo-kankerverwekkende-stof-
vrijgekomen-door-leidingbreuk-bij-chemours~a9520ad2/)
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